
 
JEGYZŐKÖNYV 

a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő 
2010. február 1-i  

 üléséről 
 
Helyszín: Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Dr. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Mátay József, Hoós Sándor, 
Paróczi Tamás, Nagy Géza, Schaffer Beatrix, Szulyovszky László tagok, Bódis 
Tamás Szabó Lászlóné a Közösségi Ház vezetője.  
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította a 
határozatképességet, és az ülést megnyitotta. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János 
 
Dr. Kisfalvi Péter javaslatot tett a napirendi pontokra, melyet a RÖK. az alábbiak 
szerint elfogadott: 
 
4/2010.(II.01.) Budaörsi Részönkormányzat - Kamaraerdő  sz. határozat   
 
Napirend: 

 

1. Városi buszjárat 
2. Budaörs 2010. évi költségvetés-tervezete. 
3.  Egyebek 

       
A Részönkormányzat egyhangúlag ( 9 igen szavazattal) elfogadta a napirendet. 
 

1. Városi buszjárat 
 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a szavazásos közvélemény-kutatás lezajlott, a 
hivatal hű volt önmagához, a szavazat gyűjtő ládákat nem zárták le 10-én, még  
hétfőn és kedden is lehetett szavazni. A bontáson a környékről kb. tíz fő jelent meg. 
A szavazólapok tartalma egyértelmű volt, a szavazólapon a kékkel jelölt útvonal 
kapta a legtöbb szavazatot. ( Zombori, Kamaraerdei, Kismartoni út). 
Dr. Kisfalvi Péter javasolta, hogy ezt bővítsék ki azzal, hogy a busz menjen fel az 
óvodáig. 
A RÖK nehezményezte, hogy a buszmegálló táblák már ki lettek rakva, a megállók ki 
lettek építve, a munkálatokat csak a polgármester közbenjárására függesztették fel, 
még az előtt, hogy a végleges döntés megszületett volna a buszjáratról. 
Paróczi Tamás jelezte, hogy a buszmegállók nincsenek takarítva. 
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A Budaörsi Részönkormányzat – Kamaraerdő a kamaraerdei buszjárat 
közlekedtetésére a szavazólapon kékkel jelölt útvonalat javasolja, azzal a 
kiegészítéssel, hogy a busz menjen fel a Toroczkó utcán az óvodáig, ott forduljon 
vissza. 



A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 
 

2. Budaörs 2010. évi költségvetés-tervezete. 
 

Dr. Kisfalvi Péter elnök elmondta, hogy pénteken elektronikus úton eljutatta a 
tervezetet a RÖK tagjainak. 
Schaffer Beatrix elmondta, hogy a korábban Kamaraerdőre tervezett beruházásokból 
egyedül a Harkály utcai beruházás szerepel. Jelezte, hogy még a kamaraerdei rádió 
támogatása is szerepel, valamint a lenti körforgalom kialakítását is tartalmazza a 
tavalyról elmaradt beruházások tervezete. 
Bódis Tamás észrevételezte, hogy a kutyaiskola sem szerepel, erre vonatkozóan 
már tavaly döntés született. 
Dr. Kisfalvi Péter elnök elmondta, hogy ő is összeírt néhány elmaradt beruházást, a 
termálvíz hasznosítását, a térfigyelő rendszer tovább fejlesztését, a vízellátás 
korszerűsítése, a Toroczkó utca átépítése, korszerűsítése. Meg kellene vizsgálni a 
patakhoz átvezető csatorna műszaki állapotát, mert állandóan eltömődik. 
Paróczi Tamás kérdezte, hogy a termálvíz hasznosítása hogy áll? 
Bódis Tamás kérdezte, hogy Kamaraerdő csapadékvíz elvezetésére történt valami 
intézkedés, a Kamaraerdei út felszíni árkai megszüntethetőek-e, valamint a 
csapadékvizet be kell csatlakoztatni az új elvezető rendszerbe. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a XII. kerület hozzájárult, hogy Budaörs 
megcsinálhassa a vízelvezetést a Kamaraerdei úton, a 2010. évi tervben szerepel, 
ez csak az út csapadék elvezetésére szolgál. 
Mátay József elmondta, hogy a Kolozsvári út végét egy méterrel kiszélesítik és 
szilárd burkolatot raknak le a Városépítési Iroda információi szerint. 
Nagy Géza nehezményezte, hogy a park építése nem folytatódott, és a jelenlegi 
költségvetési tervezetben sem szerepel.  
Dr. Kisfalvi Péter jelezte, hogy a képviselő-testület és a szakbizottságok ülésén 
felveti a kamaraerdei beruházások problémáját, jelezte, hogy február 10-én lesz 
képviselő-testületi ülés, he valakinek még ezzel a témával kapcsolatban észrevétele 
van az a fenti időpontig jelezheti. 

 
3.  Egyebek 

 
Kis Gyula jelezte, hogy a Kassai és Kamaraerdei út kereszteződéséhez egy forgalom 
szempontjából fontos tükröt ki kellene rakni, valamint gyalogátkelőt kellene kijelölni 
és felfesteni. 
Nagy Géza javasolta, hogy az egész Kamaraerdei út forgalmát felül kellene vizsgálni. 
Jelezte, hogy a szelektív hulladékgyűjtők mellé sokan kommunális szemetet raknak 
ki, intézkedést kér. A térfigyelő kamerák látják a tetteseket, valaki visszanézi a 
felvételeket?  
Schaffer Betrix jelezte, hogy a buszmegállókat nem takarítják (a bustfordulót kivéve), 
a járdák havasak, csúszósak, a tulajdonosokat fel kellene szólítani a takarítási 
kötelezettségre. Az utcák takarítása sincs megoldva. 
Mátay József jelezte, hogy a TESCO-nál lévő – Kinizsi utcai – buszmegállónak 
három oldala hiányzik, kéri pótolni. Kéri, hogy a Zombori utca páratlan oldalára 
rakjanak ki várakozni tilos táblákat, mert mindkét oldalon parkolnak, félő, hogy a busz 
sem fog tudni közlekedni. A hó eltakarításért külön kellett szólni. 



A buszmegállók telepítése előtt értesítsék a megállók helyéről a lakosságot, valamint 
a telepítés idejéről is. 
Bódis Tamás felvetette, hogy a közbiztonságra fordított összegről érdemes lenne egy 
vitát tartani. 
Dr. Kisfalvi Péter jelezte, hogy a következő RÖK ülésen ezt megvitatják. 
Szulyovszky László jelezte, hogy folyik a műanyag égetés, ez rendkívül káros az 
egészségre és a környezetre. Részben lakossági részben a Tétényi fennsíkon fordul 
elő az égetés. A fennsíkon jobban körül kellene nézni a közbiztonság érdekében, az, 
hogy egy-egy rendőrjárőr végigmegy, az nem megoldás. 
Paróczi Tamás felvetette, hogy a következő ciklusban a térfigyelő kamerákat a 
közösségi házba kellene bekötni, mert semmi információ nem jut el a lakossághoz 
ezek működéséről. (Ládonyi János jelezte, hogy ennek jogszabályi feltételei vannak, 
jelenleg nem megvalósítható ez az elképzelés). Felháborító, hogy kidobott a RÖK 
milliókat és nem működik a rendszer. 
Bódis Tamás elmondta, hogy a 2009. évi költségvetésbe nyolcvan millió Ft. került 
erre a célra beállításra, de ez nem került kifizetésre a rendőrségnek. A Pest-Megyei 
Rendőrkapitányság a szerződést nem írta alá. 
Dr. Kisfalvi Péter tájékoztatta a RÖK-öt, hogy a szerződés 2010 januárjában 
továbbításra került. 
Nagy Géza kérdezte, hogy a régebbi RÖK anyagait ki lehet-e dobni? Ládonyi János 
tájékoztatta a RÖK-öt, hogy a nyilvános anyagokat  a szelektív hulladékgyűjtőkbe ki 
lehet dobni. 

 
 
A RÖK írásos választ kér a felvetett kérdésekre. 
 
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök megköszönte a jelenlévők munkáját, és az ülést bezárta. 
 
 
 
     k.m.f. 
 
 
 
        Dr. Kisfalvi Péter  
         Elnök 
 
 

 


